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PROTOKÓŁ 

L Sesji Rady Miejskiej 

w Strzelcach Opolskich z dnia 30 marca 2022 r. 

L Sesja Rady Miejskiej odbyła się w sali narad Rady Miejskiej w Strzelcach Opolskich. Trwała 

od godz. 14:00 do godz. 19:25. 

Na ogólną liczbę 21 radnych, obecnych było 21 radnych, co stanowi kworum, przy którym 

Rada Miejska może obradować i podejmować prawomocne decyzje. 

Sesję prowadziła Przewodnicząca Rady Miejskiej – Pani Gabriela Puzik. 

Zapis audio i video sesji zgodnie z art. 20 ust. 1b ustawy o samorządzie gminnym (t.j. Dz. U. 

z 2019 r. poz. 506), dostępny jest w Biuletynie Informacji Publicznej i na stronie internetowej 

Gminy Strzelce Opolskie pod linkiem: 

http://bip.strzelceopolskie.pl/rada_miejska/sesje_rady_miejskiej.htm 
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Otwarcie obrad L sesji Rady Miejskiej w Strzelcach Opolskich 

Przewodnicząca Rady Miejskiej – Otwieram obrady L Sesji Rady Miejskiej w Strzelcach 

Opolskich. Informuję, iż obrady Rady Miejskiej są transmitowane i utrwalane za pomocą 

urządzeń rejestrujących obraz i dźwięk. Na początku chciałam prosić, aby wszyscy radni, 

chcący zabrać głos podczas sesji, podchodzili do mikrofonów, ponieważ mówienie z dala od 

mikrofonu nie jest słyszalne w transmisji obrad, ani nie zostanie odnotowane do protokołu. 

Witam wszystkich zgromadzonych na dzisiejszej sesji: Burmistrza, zastępców Burmistrza oraz 

szanownych radnych. 
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Stwierdzenie prawomocności obrad 

Przewodnicząca Rady Miejskiej – Na podstawie listy obecności1 stwierdzam prawomocność 

obrad. Na sali jest  21 radnych, co stanowi kworum. Teraz bardzo proszę o potwierdzenie 

swojej obecności na tabletach. Proszę o potwierdzenie Kworum. 

Przewodnicząca Rady Miejskiej – Szanowni Państwo, porządek obrad na dzisiejszą sesję 

otrzymaliście w dniu 23 marca 2022 r. i zostały udostępnione w aplikacji eSesja. W dniu 

dzisiejszym zgodnie z zapowiedzią zostały przekazane: projekt uchwały zmieniający uchwałę 

nr XLVI/381/2021 Rady Miejskiej w Strzelcach Opolskich z dnia 22 grudnia 2021 r. w sprawie 

uchwały budżetowej Gminy Strzelce Opolskie na 2022 r. druk nr 13 oraz projekt uchwały 

zmieniający Wieloletnią Prognozę Finansową Gminy Strzelce Opolskie na lata 2022 – 2025 

przyjętą Uchwałą Nr XLVI/380/2021 Rady Miejskiej w Strzelcach Opolskich z dnia 22 grudnia 

2021 r. druk nr 14. 

Przewodnicząca Rady Miejskiej – Przekazuję głos skarbnikowi gminy Piotrowi Szubie. 

Pan Piotr Szuba przedstawił radnym autopoprawkę do druku nr 13 dotyczącą zmian w budżecie 

związanych z otrzymanymi środkami od Wojewody na pomoc dla obywateli Ukrainy. 

Przewodnicząca Rady Miejskiej – Dziękuję bardzo. Czy są jakieś pytania i uwagi do porządku 

obrad?2 

Pan Marek Zarębski zabrał głos w sprawie złożonych przez radnych dwóch pism3 dotyczących 

omówienia tematu i sytuacji zwolnienia pracowników SWiK-u, czemu ten punkt nie znalazł się 

w porządku obrad i dlaczego? 

Pani przewodnicząca wyjaśniła, że rozmawiała w tej sprawie z radnym Henrykiem 

Skowronkiem oraz radcą prawnym4 i nie jest to temat, który można dopasować do porządku 

obrad. Pani przewodnicząca zapytała, czy burmistrz chciałby zabrać głos w tej sprawie? 

 
1 Lista obecności i zawiadomienie. 
2 Porządek obrad. 
3 Pisma radnych w sprawie rozszerzenia porządku obrad o punkt dot. informacji Prezesa SWiK w sprawie 

realizowanej restrukturyzacji spółki, a w szczególności planowanej likwidacji brygady zieleni miejskiej. 
4 Opinia radcy prawnego w sprawie wprowadzenie dodatkowego punktu do obrad sesji Rady Miejskiej. 
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Pan Tadeusz Goc wyjaśnił, że wniosek dotyczył zaproszenia prezesa wodociągów w tym czasie 

nie było przewodniczącej rady, ale stosowną informację przedłoży Wysokiej Radzie. 

Do dyskusji włączył się radny pan Jan Chabraszewski, który złożył wniosek formalny 

o rozszerzenie porządku obrad o punkt, którego celem będzie przedstawienie informacji 

burmistrza w sprawie sytuacji w spółce SWiK.  

Pani Gabriela Puzik dopytała radnego, w którym miejscu porządku obrad umieścić ten punkt. 

Pan radny Henryk Skowronek zaproponował, by był to podpunkt w punkcie sprawozdanie 

burmistrza a pan Chabraszewski zaproponował, by przed sprawozdaniem burmistrza dopisać 

tę informację.  

Przewodnicząca Rady Miejskiej – ogłaszam pięć minut przerwy. 

Po przerwie. 

Po przerwie pani przewodnicząca poprosiła o wyjaśnienie zaistniałej sytuacji radcę prawnego 

pana Waldemara Piontka. 

Pan Waldemar Piontek wyjaśnił, że wnioskodawca musi skonkretyzować w jakiej formie ma 

ten punkt brzmieć. Pan Chabraszewski doprecyzował, że będzie to informacja burmistrza na 

temat działań podejmowanych w spółce SWiK – pkt Va. 

Przewodnicząca Rady Miejskiej -  przechodzimy do głosowania. Kto z Państwa Radnych jest 

za wnioskiem formalnym dot. rozszerzenia porządku obrad o punkt Va – Informacja Burmistrza 

Strzelec Opolskich na temat działań prowadzonych w spółce SWiK? Proszę o podniesienie ręki 

i zagłosowanie na tablecie. Kto jest przeciw? Kto wstrzymał się od głosowania? Dziękuję. 

Stwierdzam, że wniosek o rozszerzenie porządku obrad o punkt Va - Informacja 

Burmistrza został przyjęty przy 16 głosach „za”, 3 głosach „przeciw” i 2 głosach 

„wstrzymujących się”5. 

 
5 Wynik głosowania. 
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Przewodnicząca Rady Miejskiej -  przechodzimy do głosowania nad porządkiem obrad. Kto 

z Państwa Radnych jest za przyjęciem porządku obrad dzisiejszej sesji? Proszę o podniesienie 

ręki i zagłosowanie na tablecie. Kto jest przeciw? Kto wstrzymał się od głosowania? Dziękuję. 

Stwierdzam, że porządek obrad sesji został przyjęty przy 20 głosach „za”, braku głosów 

„przeciw” i 1 głosie „wstrzymującym się”6. 

Ogłaszam krótką przerwę. 

Po przerwie. 

Przewodnicząca Rady Miejskiej -  przechodzimy do realizacji porządku obrad.7 

Sprawozdania z działalności jednostek podległych Gminie Strzelce 

Opolskie oraz realizowanych programów i strategii: 

Przewodnicząca Rady Miejskiej – Szanowni Państwo, przechodzimy do kolejnego punktu 

posiedzenia - sprawozdań z działalności jednostek podległych Gminie Strzelce Opolskie oraz 

realizowanych programów i strategii. Sprawozdania zostały udostępnione w aplikacji eSesja 

oraz zostały Państwu przedstawione podczas obrad wspólnego posiedzenia Komisji stałych 

Rady Miejskiej w dniu 14 marca 2022 roku: 

1. Sprawozdanie z realizacji Programu współpracy Gminy Strzelce Opolskie 

z organizacjami pozarządowymi za rok 2021 – omówiła kierownik referatu spraw 

społecznych i promocji Monika Mickiewicz; 

2. Sprawozdanie z realizacji Gminnego Programu Przeciwdziałania Narkomanii za rok 

2021 - omówiła kierownik referatu spraw społecznych i promocji Monika Mickiewicz; 

3. Sprawozdanie z realizacji Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania 

Problemów Alkoholowych za rok 2021 - omówiła kierownik referatu spraw 

społecznych i promocji Monika Mickiewicz; 

4. Sprawozdanie z działalności Środowiskowego Domu Samopomocy w Strzelcach 

Opolskich za 2021 rok – omówiła Katarzyna Czubak; 

5. Sprawozdanie z działalności Strzeleckiego Ośrodka Kultury za 2021 rok – omówiła 

dyrektor Strzeleckiego Ośrodka Kultury Violetta Zalejska; 

 
6 Wynik głosowania. 
7 Porządek obrad sesji. 

https://bip.strzelceopolskie.pl/download/8153.html
https://bip.strzelceopolskie.pl/download/8153.html
https://bip.strzelceopolskie.pl/download/8152.html
https://bip.strzelceopolskie.pl/download/8152.html
https://bip.strzelceopolskie.pl/download/8151.html
https://bip.strzelceopolskie.pl/download/8151.html
https://bip.strzelceopolskie.pl/download/8150.html
https://bip.strzelceopolskie.pl/download/8150.html
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6. Sprawozdanie z realizacji Strategii Rozwiązywania Problemów Społecznych w Gminie 

Strzelce Opolskie na lata 2021 – 2026 za 2021 rok – omówił kierownik Ośrodka 

Pomocy Społecznej Tadeusz Urbaniak; 

7. Sprawozdanie z działalności Ośrodka Pomocy Społecznej w Strzelcach Opolskich za 

rok 2021 - omówił kierownik Ośrodka Pomocy Społecznej Tadeusz Urbaniak. 

Przewodnicząca Rady Miejskiej – czy ktoś z Państwa Radnych chce zabrać głos w dyskusji? 

Jeśli nie to stwierdzam, że Rada Miejska przyjęła wszystkie przedstawione i wymienione wyżej 

sprawozdania. Serdecznie dziękuję wszystkim za przygotowanie, złożenie i zaprezentowanie 

sprawozdań. Wszystkie sprawozdania zostaną opublikowane w Biuletynie Informacji 

Publicznej gminy. 

Podjęcie uchwał w sprawach: 

Przewodnicząca Rady Miejskiej – Szanowni Państwo, przechodzimy do kolejnego punktu 

posiedzenia – podjęcia uchwał w sprawach: 

1. uchwalenia Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania 

Problemów Alkoholowych oraz Przeciwdziałania Narkomanii na rok 

2022 – druk nr 18. 

Przewodnicząca Rady Miejskiej – przechodzimy do projektu uchwały w sprawie uchwalenia 

Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych oraz 

Przeciwdziałania Narkomanii na rok 2022 – druk nr 1. Wymieniony projekt uchwały został 

szczegółowo omówiony podczas obrad wspólnego posiedzenia stałych komisji Rady Miejskiej 

w dniu 14 marca bieżącego roku. Projekt uchwały przedstawi Monika Mickiewicz – kierownik 

referatu Spraw Społecznych  i Promocji. 

Monika Mickiewicz przedstawiła radnym w/w projekt uchwały. 

Przewodnicząca Rady Miejskiej – Czy są jakieś pytania. Otwieram dyskusję. Nie widzę. Jeśli 

nie ma żadnych pytań, to przechodzimy do głosowania. 

 
8 Projekt uchwały w sprawie uchwalenia Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów 

Alkoholowych oraz Przeciwdziałania Narkomanii na rok 2022. 

https://bip.strzelceopolskie.pl/download/8148.html
https://bip.strzelceopolskie.pl/download/8148.html
https://bip.strzelceopolskie.pl/download/8146.html
https://bip.strzelceopolskie.pl/download/8146.html
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Kto z Państwa Radnych jest za przyjęciem projektu uchwały, opisanego na druku nr 1? Proszę 

o podniesienie ręki i zagłosowanie na tablecie. Kto jest przeciw? Kto wstrzymał się od 

głosowania? Dziękuję. 

Stwierdzam, że Uchwała w sprawie uchwalenia Gminnego Programu Profilaktyki 

i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych oraz Przeciwdziałania Narkomanii na rok 

2022 została przyjęta przy 21 głosach „za”, braku głosów „przeciw” i  „wstrzymujących 

się”9. 

Uchwała została oznaczona pod nr L/398/202210. 

2. wydania opinii o lokalizacji kasyna gry – druk nr 211. 

Przewodnicząca Rady Miejskiej – przechodzimy do projektu uchwały w sprawie wydania 

opinii o lokalizacji kasyna gry – druk nr 2. Projekt uchwały przedstawi Monika Mickiewicz – 

kierownik referatu Spraw Społecznych i Promocji. 

Monika Mickiewicz przedstawiła radnym w/w projekt uchwały. 

Przewodnicząca Rady Miejskiej – Proszę Danutę Foryt o przedstawienie opinii Komisji 

Gospodarki i Rozwoju. 

Danuta Foryt przedstawiła pozytywną opinię komisji. 

Przewodnicząca Rady Miejskiej – Proszę Bogdana Małychę o opinię Komisji Spraw 

Społecznych i Porządku Publicznego. 

Bogdan Małycha przedstawił pozytywną opinię komisji w tym 4 głosy za, 1 przeciw i 1 

wstrzymujący się. 

Przewodnicząca Rady Miejskiej – Czy są jakieś pytania. Otwieram dyskusję. 

 
9 Wynik głosowania. 
10 Uchwała Nr L/398/2022 Rady Miejskiej w Strzelcach Opolskich z dnia 30 marca 2022 r. w sprawie uchwalenia 

Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych oraz Przeciwdziałania Narkomanii 

na rok 2022 
11 Projekt uchwały w sprawie wydania opinii o lokalizacji kasyna gry. 



Protokół z L Sesji Rady Miejskiej w Strzelcach Opolskich z dnia 30 marca 2022 r. 

 

8 
 

Radny Marek Zarębski zabrał głos i zapytał czy firma ubiegająca się o opinię posiada 

poręczenie, że może ulokować w danym miejscu kasyna gry. Pani Mickiewicz odpowiedziała, 

że gmina nie ma prawa żądać takich dokumentów. Pan Zarębski przypomniał, że w roku 2015 

Rada Miejska podjęła taką samą uchwałę wydając pozytywną opinię, a kasyno i tak powstało 

w Opolu. Należy się zastanowić czy kasyno gry jest potrzebne w naszym mieście, hazard to 

nałóg, który ma przykre konsekwencje i negatywny wpływ. Radny przedstawił jakie zagrożenia 

niesie za sobą hazard i uzależnienie oraz nawiązał do sprawy kościoła, który także potępia takie 

działalności.  

Radna Agnieszka Knopik włączając się do dyskusji przypomniała zgromadzonym, że każdy z 

radnych zagłosuje zgodnie ze swoim sumieniem i należy skończyć tę dyskusję. 

Radny Jan Chabraszewski zwrócił uwagę, że zabieranie mikrofonu innemu jest niegrzeczne, a 

Rada Miejska jest instytucją publiczną mającą wpływ na inne rzeczy i ważne by opinia była 

negatywna. 

Tadeusz Koteluk zabrał głos i przedstawił, że pracując jako komendant policji widział skutki 

zarażenia chorobą uzależnienia, więc podkreślił, że kasyno jest nam niepotrzebne. 

Przewodnicząca Rady Miejskiej – Jeśli nie ma więcej pytań, to przechodzimy do głosowania. 

Kto z Państwa Radnych jest za przyjęciem projektu uchwały, opisanego na druku nr 2? Proszę 

o podniesienie ręki i zagłosowanie na tablecie. Kto jest przeciw? Kto wstrzymał się od 

głosowania? Dziękuję. 

Stwierdzam, że Uchwała w sprawie wydania opinii o lokalizacji kasyna gry nie została 

przyjęta przy 7 głosach „za”, 10 głosach „przeciw” i 4 głosach „wstrzymujących się”12. 

W związku z problemami technicznymi radna Agnieszka Knopik zagłosowała „przeciw”, 

głośno wypowiadając swoje stanowisko (głosowanie imienne). 

 
12 Wynik głosowania. 
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3. wydania opinii o lokalizacji kasyna gry – druk nr 313; 

Przewodnicząca Rady Miejskiej – przechodzimy do projektu uchwały w sprawie wydania 

opinii o lokalizacji kasyna gry - druk nr 3. Projekt uchwały przedstawi Monika Mickiewicz – 

kierownik referatu Spraw Społecznych  i Promocji. 

Monika Mickiewicz przedstawiła radnym w/w projekt uchwały. 

Przewodnicząca Rady Miejskiej – Proszę Danutę Foryt o przedstawienie opinii Komisji 

Gospodarki i Rozwoju. 

Danuta Foryt przedstawiła pozytywną opinię komisji. 

Przewodnicząca Rady Miejskiej – Proszę Bogdana Małychę o opinię Komisji Spraw 

Społecznych i Porządku Publicznego. 

Bogdan Małycha przedstawił pozytywną opinię komisji w tym 4 głosy za, 1 przeciw i 1 

wstrzymujący się. 

Przewodnicząca Rady Miejskiej – Czy są jakieś pytania. Otwieram dyskusję. Nie widzę. Jeśli 

nie ma żadnych pytań, to przechodzimy do głosowania.  

Kto z Państwa Radnych jest za przyjęciem projektu uchwały, opisanego na druku nr 3? Proszę 

o podniesienie ręki i zagłosowanie na tablecie. Kto jest przeciw? Kto wstrzymał się od 

głosowania? Dziękuję. 

Stwierdzam, że Uchwała w sprawie wydania opinii o lokalizacji kasyna gry nie została 

przyjęta przy 7 głosach „za”, 10 głosach „przeciw” i 4 głosach „wstrzymujących się”14. 

4. wskazania wstępnej lokalizacji nowych przystanków 

komunikacyjnych na terenie Gminy Strzelce Opolskie – druk nr 415; 

Przewodnicząca Rady Miejskiej – przechodzimy do projektu uchwały w sprawie wskazania 

wstępnej lokalizacji nowych przystanków komunikacyjnych na terenie Gminy Strzelce 

 
13 Projekt uchwały w sprawie wydania opinii o lokalizacji kasyna gry. 
14 Wynik głosowania. 
15 Projekt uchwały w sprawie wskazania wstępnej lokalizacji nowych przystanków komunikacyjnych na terenie 

Gminy Strzelce Opolskie. 
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Opolskie – druk nr 4. Projekt uchwały przedstawi Monika Mickiewicz – kierownik referatu 

Spraw Społecznych  i Promocji. 

Monika Mickiewicz przedstawiła radnym w/w projekt uchwały. 

Przewodnicząca Rady Miejskiej – Proszę Bogdana Małychę o opinię Komisji Spraw 

Społecznych i Porządku Publicznego. 

Bogdan Małycha przedstawił pozytywną opinię komisji. 

Przewodnicząca Rady Miejskiej – Proszę Marka Zarębskiego o opinię Komisji Oświaty, 

Kultury i Sportu. 

Marek Zarębski przedstawił pozytywną opinię komisji. 

Przewodnicząca Rady Miejskiej – Czy są jakieś pytania. Otwieram dyskusję. Nie widzę. Jeśli 

nie ma żadnych pytań, to przechodzimy do głosowania.  

Kto z Państwa Radnych jest za przyjęciem projektu uchwały, opisanego na druku nr 4? Proszę 

o podniesienie ręki i zagłosowanie na tablecie. Kto jest przeciw? Kto wstrzymał się od 

głosowania? Dziękuję. 

Stwierdzam, że Uchwała w sprawie wskazania wstępnej lokalizacji nowych przystanków 

komunikacyjnych na terenie Gminy Strzelce Opolskie została przyjęta przy 21 głosach 

„za”, braku głosów „przeciw” i „wstrzymujących się”16. 

Uchwała została oznaczona pod nr L/399/202217. 

5. zmieniająca uchwałę Nr IX/98/2019 Rady Miejskiej w  Strzelcach 

Opolskich z dnia 24 kwietnia 2019 r. w sprawie zasad konsultacji 

Strzeleckiego Budżetu Obywatelskiego  – druk nr 518. 

Przewodnicząca Rady Miejskiej – przechodzimy do projektu uchwały zmieniającej uchwałę Nr 

IX/98/2019 Rady Miejskiej w  Strzelcach Opolskich z dnia 24 kwietnia 2019 r. w sprawie zasad 

 
16 Wynik głosowania. 
17 Uchwała Nr L/399/2022 Rady Miejskiej w Strzelcach Opolskich z dnia 30 marca 2022 r. w sprawie wskazania 

wstępnej lokalizacji nowych przystanków komunikacyjnych na terenie Gminy Strzelce Opolskie. 
18 Projekt uchwały zmieniający uchwałę Nr IX/98/2019 Rady Miejskiej w  Strzelcach Opolskich z dnia 24 kwietnia 

2019 r. w sprawie zasad konsultacji Strzeleckiego Budżetu Obywatelskiego. 
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konsultacji Strzeleckiego Budżetu Obywatelskiego – druk nr 5. Wymieniony projekt uchwały 

został szczegółowo omówiony podczas obrad wspólnego posiedzenia stałych komisji Rady 

Miejskiej w dniu 14 marca bieżącego roku. 

Projekt uchwały przedstawi Monika Mickiewicz – kierownik referatu Spraw Społecznych  i 

Promocji. 

Przewodnicząca Rady Miejskiej – Otwieram dyskusję. 

Radna Pelagia Ochwat wyraziła swoje zaniepokojenie, że ta zmiana może spowodować podział 

na miasto i wieś. Ale potwierdziła, że zagłosuje na „za”. 

Przewodnicząca Rady Miejskiej – Jeśli nie ma żadnych więcej pytań, to przechodzimy do 

głosowania. 

Kto z Państwa Radnych jest za przyjęciem projektu uchwały, opisanego na druku nr 5? Proszę 

o podniesienie ręki i zagłosowanie na tablecie. Kto jest przeciw? Kto wstrzymał się od 

głosowania? Dziękuję. 

Stwierdzam, że Uchwała zmieniająca uchwałę Nr IX/98/2019 Rady Miejskiej w Strzelcach 

Opolskich z dnia 24 kwietnia 2019 r. w sprawie zasad konsultacji Strzeleckiego Budżetu 

Obywatelskiego została przyjęta przy 21 głosach „za”, braku głosów „przeciw” i braku 

głosów „wstrzymujących się”19. 

Uchwała została oznaczona pod nr L/400/202220. 

6. zmieniającej Uchwałę Nr XXXIV/288/2021 Rady Miejskiej 

w Strzelcach Opolskich w sprawie przystąpienia do opracowania 

Strategii Rozwoju Gminy Strzelce Opolskie 2021+ – druk nr 621. 

Przewodnicząca Rady Miejskiej – przechodzimy do projektu uchwały zmieniającego Uchwałę 

Nr XXXIV/288/2021 Rady Miejskiej w Strzelcach Opolskich w sprawie przystąpienia do 

opracowania Strategii Rozwoju Gminy Strzelce Opolskie 2021+ – druk nr 6. Wymieniony 

 
19 Wynik głosowania. 
20 Uchwała Nr L/400/2022 Rady Miejskiej w Strzelcach Opolskich z dnia 30 marca 2022 r. zmieniająca uchwałę 

Nr IX/98/2019 Rady Miejskiej w Strzelcach Opolskich z dnia 24 kwietnia 2019 r. w sprawie zasad konsultacji 

Strzeleckiego Budżetu Obywatelskiego 
21 Projekt uchwały zmieniający Uchwałę Nr XXXIV/288/2021 Rady Miejskiej w Strzelcach Opolskich w sprawie 

przystąpienia do opracowania Strategii Rozwoju Gminy Strzelce Opolskie 2021+. 
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projekt uchwały został szczegółowo omówiony podczas obrad wspólnego posiedzenia stałych 

komisji Rady Miejskiej w dniu 14 marca bieżącego roku. 

Projekt uchwały przedstawi Henryk Czempiel z referatu Spraw Społecznych i Promocji. 

Proszę Bogdana Małychę o przedstawienie opinii Komisji Spraw Społecznych i Porządku 

Publicznego. 

Przewodnicząca Rady Miejskiej – otwieram dyskusję. Jeśli nie ma żadnych pytań, to 

przechodzimy do głosowania.  

Kto z Państwa Radnych jest za przyjęciem projektu uchwały, opisanego na druku nr 6? Proszę 

o podniesienie ręki i zagłosowanie na tablecie. Kto jest przeciw? Kto wstrzymał się od 

głosowania? Dziękuję. 

Stwierdzam, że Uchwała zmieniająca Uchwałę Nr XXXIV/288/2021 Rady Miejskiej 

w Strzelcach Opolskich w sprawie przystąpienia do opracowania Strategii Rozwoju 

Gminy Strzelce Opolskie 2021+ została przyjęta przy 21 głosach „za”, braku głosów 

„przeciw” i braku głosów „wstrzymujących się”22. 

Uchwała została oznaczona pod nr L/401/202223. 

7. zmieniająca Uchwałę Nr V/56/2019 Rady Miejskiej w Strzelcach 

Opolskich z dnia 30 stycznia 2019 r. w sprawie określenia zasad 

udzielania i rozliczania dotacji celowych w ramach programu 

„Oddychaj bez smogu” na terenie Gminy Strzelce Opolskie– druk nr 

724. 

Przewodnicząca Rady Miejskiej - przechodzimy do projektu uchwały zmieniającego Uchwałę 

Nr V/56/2019 Rady Miejskiej w Strzelcach Opolskich z dnia 30 stycznia 2019 r. w sprawie 

 
22 Wynik głosowania. 
23 Uchwała Nr L/401/2022 Rady Miejskiej w Strzelcach Opolskich z dnia 30 marca 2022 r. zmieniająca Uchwałę 

Nr XXXIV/288/2021 Rady Miejskiej w Strzelcach Opolskich w sprawie przystąpienia do opracowania Strategii 

Rozwoju Gminy Strzelce Opolskie 2021+. 
24 Projekt uchwały zmieniający Uchwałę Nr V/56/2019 Rady Miejskiej w Strzelcach Opolskich z dnia 30 stycznia 

2019 r. w sprawie określenia zasad udzielania i rozliczania dotacji celowych w ramach programu „Oddychaj bez 

smogu” na terenie Gminy Strzelce Opolskie. 
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określenia zasad udzielania i rozliczania dotacji celowych w ramach programu „Oddychaj bez 

smogu” na terenie Gminy Strzelce Opolskie – druk nr 7 

Projekt uchwały przedstawi Jacek Kusidło kierownik Referatu Rolnictwa i Ochrony 

Środowiska. 

Proszę Henryka Skowronka o przedstawienie opinii Komisji Gospodarki Komunalnej 

i Majątku Gminy. 

Przewodnicząca Rady Miejskiej – otwieram dyskusję. Jeśli nie ma żadnych pytań, to 

przechodzimy do głosowania. 

Kto z Państwa Radnych jest za przyjęciem projektu uchwały, opisanego na druku nr 7? Proszę 

o podniesienie ręki i zagłosowanie na tablecie. Kto jest przeciw? Kto wstrzymał się od 

głosowania? Dziękuję. 

Stwierdzam, że Uchwała zmieniająca Uchwałę Nr V/56/2019 Rady Miejskiej w Strzelcach 

Opolskich z dnia 30 stycznia 2019 r. w sprawie określenia zasad udzielania i rozliczania 

dotacji celowych w ramach programu „Oddychaj bez smogu” na terenie Gminy Strzelce 

Opolskie została przyjęta przy 21 głosach „za”, braku głosów „przeciw” i braku głosów 

„wstrzymujących się”25. 

Uchwała została oznaczona pod nr L/402/202226. 

8. przyjęcia "Programu usuwania wyrobów zawierających azbest 

z terenu Gminy Strzelce Opolskie" – druk nr 827. 

Przewodnicząca Rady Miejskiej – przechodzimy do projektu uchwały w sprawie przyjęcia 

"Programu usuwania wyrobów zawierających azbest z terenu Gminy Strzelce Opolskie" – druk 

nr 8. 

 
25 Wynik głosowania. 
26 Uchwała Nr L/402/2022 Rady Miejskiej w Strzelcach Opolskich z dnia 30 marca 2022 r. zmieniająca Uchwałę 

Nr V/56/2019 Rady Miejskiej w Strzelcach Opolskich z dnia 30 stycznia 2019 r. w sprawie określenia zasad 

udzielania i rozliczania dotacji celowych w ramach programu „Oddychaj bez smogu” na terenie Gminy Strzelce 

Opolskie 
27 Projekt uchwały w sprawie przyjęcia „Programu usuwania wyrobów zawierających azbest z terenu Gminy 

Strzelce Opolskie.” 



Protokół z L Sesji Rady Miejskiej w Strzelcach Opolskich z dnia 30 marca 2022 r. 

 

14 
 

Projekt uchwały przedstawi Jacek Kusidło kierownik Referatu Rolnictwa i Ochrony 

Środowiska. 

Proszę Henryka Skowronka o przedstawienie opinii Komisji Gospodarki Komunalnej 

i Majątku Gminy. 

Przewodnicząca Rady Miejskiej – otwieram dyskusję. Jeśli nie ma żadnych pytań, to 

przechodzimy do głosowania.  

Kto z Państwa Radnych jest za przyjęciem projektu uchwały, opisanego na druku nr 8? Proszę 

o podniesienie ręki i zagłosowanie na tablecie. Kto jest przeciw? Kto wstrzymał się od 

głosowania? Dziękuję. 

Stwierdzam, że Uchwała w sprawie przyjęcia "Programu usuwania wyrobów 

zawierających azbest z terenu Gminy Strzelce Opolskie" została przyjęta przy 21 głosach 

„za”, braku głosów „przeciw” i braku głosów „wstrzymujących się”28. 

Uchwała została oznaczona pod nr L/403/202229. 

9. zmieniającej Uchwałę Nr XXX/257/2020 Rady Miejskiej w Strzelcach 

Opolskich z dnia 25 listopada 2020 r.  w sprawie regulaminu 

utrzymania czystości i porządku na terenie Gminy Strzelce Opolskie – 

druk nr 930. 

Przewodnicząca Rady Miejskiej – przechodzimy do projektu uchwały zmieniającej Uchwałę 

Nr XXX/257/2020 Rady Miejskiej w Strzelcach Opolskich z dnia 25 listopada 2020 r. 

w sprawie regulaminu utrzymania czystości i porządku na terenie Gminy Strzelce Opolskie – 

druk nr 9. Materiały zostały szczegółowo omówione podczas obrad wspólnego posiedzenia 

komisji stałych Rady Miejskiej w dniu 14 marca bieżącego roku. 

Projekt uchwały przedstawi Małgorzata Farajewicz kierownik referatu zarządzania 

i gospodarowania odpadami komunalnymi. 

 
28 Wynik głosowania. 
29 Uchwała Nr L/403/2022 Rady Miejskiej w Strzelcach Opolskich z dnia 30 marca 2022 r. w sprawie przyjęcia 

„Programu usuwania wyrobów zawierających azbest z terenu Gminy Strzelce Opolskie”. 
30 Projekt uchwały zmieniający Uchwałę Nr XXX/257/2020 Rady Miejskiej w Strzelcach Opolskich z dnia 

25 listopada 2020 r. w sprawie regulaminu utrzymania czystości i porządku na terenie Gminy Strzelce Opolskie. 
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Proszę Henryka Skowronka o przedstawienie opinii Komisji Gospodarki Komunalnej 

i Majątku Gminy. 

Proszę Bogdana Małychę o przedstawienie opinii Komisji Spraw Społecznych i Porządku 

Publicznego. 

Przewodnicząca Rady Miejskiej – otwieram dyskusję. 

Radny Henryk Skowronek zwrócił uwagę, aby dodać przed napisem plastik/tworzywo sztuczne 

„czyste”. Wywiązała się dyskusja nt. częstotliwości odbierania odpadów. W dyskusji udział 

wzięła radna Pelagia Ochwat, która po rozmowach z mieszkańcami uważa, że to za mało, aby 

1 raz w miesiącu był odbierany plastik. Jednak cena za odbiór śmieci przemawia, kwota nie 

urośnie aż tak bardzo, jeśli zmniejszymy częstotliwość odbierania. Zdeklarowała, że sama 

będzie z mieszkańcami na ten temat rozmawiać, aby zrozumieli tą sytuację. Kolejno zabrał głos 

Henryk Rudner, który nawiązał do identyfikacji odpadów, czyli sczytywania kodów 

kreskowych, jeśli nie będą one sczytywane, to nie będzie wiadomo kto ile odpadów oddaje. 

Burmistrz wyjaśnił, że firma nie będzie musiała, tylko będzie mogła dokonywać tej czynności, 

to już nie będzie obowiązek. Radny Bogdan Małycha zapytał o ilości oddawanych śmieci, 12 

worków jest na plastik i 24 worki na papier, odbiór plastiku ma być 1 raz w miesiącu, a papieru 

1 raz na 2 miesiące. Burmistrz zaznaczył, że jest to nowość i zobaczymy jak to będzie 

funkcjonować, jeśli nie zda to egzaminu, to wtedy będziemy zastanawiać się nad innymi 

rozwiązaniami. Radny Marek Zarębski wyraził swoje niezrozumienie dot. takiej treści uchwały. 

Firma odbierająca odpady, która nie będzie dysponowała czytnikiem, nie będzie miała wiedzy 

kto jakie śmieci oddaje, czy są prawidłowo segregowane, czy nie. Uważa, że to jest pusty zapis 

i powinien zostać usunięty. To jest dzielenie społeczeństwa, ponieważ tylko z gospodarstw 

jednorodzinnych będzie możliwość sprawdzenia na wysypisku skąd są śmieci, a z gospodarstw 

wielorodzinnych nikt nie będzie wiedział, który worek do kogo należy. Zauważył, że pomysł 

podzielenia na okres letni i zimowy jest słuszny, a zaproponowana ilość worków na odpady jest 

zdecydowanie za mała, zaznaczył, że każdy zrobi sobie wysypisko śmieci na własnym 

podwórku. Np. na osiedlu milionerów mieszkańcy nie mają możliwości wygospodarowania na 

podwórku zbierania odpadów. Następnie zapytał, jak wygląda statystycznie odbiór różnych 

frakcji śmieci na przełomie kilku lat, jakie są możliwości oszczędności na zmniejszeniu 

częstotliwości odbioru, a gdyby tak zostawić tą częstotliwość, to jak bardzo zostanie 

zwiększona opłata za wywóz nieczystości. Ciągle się uderza w gospodarstwa jednorodzinne, 
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a nie mamy wiedzy, jak to będzie wyglądać, bo wszystko rośnie w górę, i może skorzystamy 

z możliwości dopłaty z budżetu gminy do śmieci kosztem np. nieorganizowania dni ziemi 

strzeleckiej. Głos zabrała pani Burmistrz, zwróciła uwagę, że inflacja przy zakładaniu budżetu 

była 3,2, a wiemy, że na koniec roku będzie dwucyfrowa. Dziś już wiemy, że nawet firma nie 

potrafi przewidzieć ile będzie kosztował wywóz jednej frakcji, ponieważ paliwo drożeje z dnia 

na dzień. Musimy działać racjonalnie, chcemy stawki za odpady w miarę w normalnej cenie, 

w wielu gminach częstotliwość została zmniejszona już jakiś czas temu. Oczywiście, że 

możemy dopłacać z systemu, ale jednak chcielibyśmy mieć fundusz sołecki, musimy dopłacać 

do oświaty, staramy się pracować racjonalnie, a koszty odpadów wzrosły dwukrotnie. Nie 

chcemy brać kredytu. Na dziś mamy propozycję zaopiniowaną przez sanepid, ale jakiekolwiek 

zmiany spowodują, że będziemy musieli otrzymać nową opinię. Mamy świadomość, że 

również oświata musi zostać zasilona, bo nauczyciele czekają na podwyżki i to będzie 

koniecznością. Burmistrz Tadeusz Goc nawiązał do nowego przetargu, jeśli nie uchwalimy 

nowych zmian, to firmy będą brały pod uwagę te zasady, które obecnie istnieją. Głos zabrał 

radny Henryk Skowronek, który zaznaczył, że każdy powinien na worki przyklejać kody, aby 

nie było podrzucania worków przez przejezdnych. Następnie zwrócił uwagę, że faktycznie 

worków na papier powinno być mniej, czyli 6 sztuk. Radny Marek Zarębski nie zgodził się z 

przedmówcą, zaproponował, żeby zostawić kody kreskowe i nie zmieniać tego zapisu. 

Zaznaczył, że nie miał w zamyśle negowania zaproponowanej treści. Burmistrz poinformował, 

że każda zmiana wymaga ponownej konsultacji z sanepidem. Odchodzimy od obowiązku 

skanowania kodów, ale nadal będziemy mogli korzystać z tej możliwości. Następnie radny 

Piotr Pospiszyl zapytał, czy opinia sanepidu jest wydawana przed czy po sesji. Pani Burmistrz 

poinformowała, że jeżeli uchwała nie zostanie uchwalona, to musimy sporządzić nowy projekt 

uchwały, dać go do zaopiniowania do sanepidu i w maju przyjść znów z tym tematem na sesję. 

Ilość worków nie jest zawarta w uchwale. Radny Pospiszyl zapytał, czy jeżeli będą zmiany, to 

czy umowa zostanie anulowana? Burmistrz wyjaśnił, że jeżeli zmiana ma charakter finansowy, 

to na pewno będzie wdrożona odpowiednia procedura. 

Przewodnicząca Rady Miejskiej – Jeśli nie ma żadnych pytań, to przechodzimy do głosowania.  

Kto z Państwa Radnych jest za przyjęciem projektu uchwały, opisanego na druku nr 9? Proszę 

o podniesienie ręki i zagłosowanie na tablecie. Kto jest przeciw? Kto wstrzymał się od 

głosowania? Dziękuję. 
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Stwierdzam, że Uchwała zmieniająca Uchwałę Nr XXX/257/2020 Rady Miejskiej 

w Strzelcach Opolskich z dnia 25 listopada 2020 r.  w sprawie regulaminu utrzymania 

czystości i porządku na terenie Gminy Strzelce Opolskie została przyjęta przy 18 głosach 

„za”, braku głosów „przeciw” i 3 głosach „wstrzymujących się”31. 

Uchwała została oznaczona pod nr L/404/202232. 

10. zmieniającej Uchwałę Nr XLV/372/2018 Rady Miejskiej w Strzelcach 

Opolskich z dnia 28 marca 2018 r. w sprawie określenia szczegółowego 

sposobu i zakresu świadczenia usług w zakresie odbierania odpadów 

komunalnych od właścicieli nieruchomości i ich zagospodarowania – 

druk nr 1033. 

Przewodnicząca Rady Miejskiej – przechodzimy do projektu uchwały zmieniającej Uchwałę 

Nr XLV/372/2018 Rady Miejskiej w Strzelcach Opolskich z dnia 28 marca 2018 r. w sprawie 

określenia szczegółowego sposobu i zakresu świadczenia usług w zakresie odbierania odpadów 

komunalnych od właścicieli nieruchomości i ich zagospodarowania – druk nr 10. Materiały 

zostały szczegółowo omówione podczas obrad wspólnego posiedzenia komisji stałych Rady 

Miejskiej w dniu 14 marca bieżącego roku. 

Projekt uchwały przedstawi Małgorzata Farajewicz kierownik referatu zarządzania 

i gospodarowania odpadami komunalnymi. 

Proszę Henryka Skowronka o przedstawienie opinii Komisji Gospodarki Komunalnej 

i Majątku Gminy. 

Proszę Bogdana Małychę o przedstawienie opinii Komisji Spraw Społecznych i Porządku 

Publicznego. 

Przewodnicząca Rady Miejskiej – otwieram dyskusję. Jeśli nie ma żadnych pytań, to 

przechodzimy do głosowania.  

 
31 Wynik głosowania. 
32 Uchwała Nr L/404/2022 Rady Miejskiej w Strzelcach Opolskich z dnia 30 marca 2022 r. zmieniająca Uchwałę 

Nr XXX/257/2020 Rady Miejskiej w Strzelcach Opolskich z dnia 25 listopada 2020 r. w sprawie regulaminu 

utrzymania czystości i porządku na terenie Gminy Strzelce Opolskie. 
33 Projekt uchwały zmieniający Uchwałę Nr XLV/372/2018 Rady Miejskiej w Strzelcach Opolskich z dnia 

28 marca 2018 r. w sprawie określenia szczegółowego sposobu i zakresu świadczenia usług w zakresie odbierania 

odpadów komunalnych od właścicieli nieruchomości i ich zagospodarowania. 
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Kto z Państwa Radnych jest za przyjęciem projektu uchwały, opisanego na druku nr 10? Proszę 

o podniesienie ręki i zagłosowanie na tablecie. Kto jest przeciw? Kto wstrzymał się od 

głosowania? Dziękuję. 

Stwierdzam, że Uchwała zmieniająca Uchwałę Nr XLV/372/2018 Rady Miejskiej 

w Strzelcach Opolskich z dnia 28 marca 2018 r. w sprawie określenia szczegółowego 

sposobu i zakresu świadczenia usług w zakresie odbierania odpadów komunalnych od 

właścicieli nieruchomości i ich zagospodarowania została przyjęta przy 19 głosach „za”, 

braku głosów „przeciw” i 2 głosach „wstrzymujących się”34. 

Uchwała została oznaczona pod nr L/405/202235. 

Burmistrz Tadeusz Goc zabrał głos, aby zaznaczyć, że jest to bardzo trudny temat. Ale poprosił, 

aby pracownicy, którzy odbierają odpady komunalne spotkali się z członkami naszych komisji, 

w celu wytłumaczenia jak ciężka jest to praca i na czym ona w ogóle polega. Taki wniosek 

zostanie złożony przez Burmistrza do prezesa SWiK. 

11. rozpatrzenia petycji – druk nr 1136. 

Przewodnicząca Rady Miejskiej – przechodzimy do projektu uchwały w sprawie rozpatrzenia 

petycji – druk nr 11. 

Uzasadnienie do projektu uchwały przedstawi pani Danuta Urbaniak przewodnicząca Komisji 

Skarg, Wniosków i Petycji. 

Przewodnicząca Rady Miejskiej – otwieram dyskusję. Jeśli nie ma żadnych pytań, to 

przechodzimy do głosowania.  

Kto z Państwa Radnych jest za przyjęciem projektu uchwały, opisanego na druku nr 11? Proszę 

o podniesienie ręki i zagłosowanie na tablecie. Kto jest przeciw? Kto wstrzymał się od 

głosowania? Dziękuję. 

 
34 Wynik głosowania. 
35 Uchwała Nr L/405/2022 Rady Miejskiej w Strzelcach Opolskich z dnia 30 marca 2022 r. zmieniająca Uchwałę 

Nr XLV/372/2018 Rady Miejskiej w Strzelcach Opolskich z dnia 28 marca 2018 r. w sprawie określenia 

szczegółowego sposobu i zakresu świadczenia usług w zakresie odbierania odpadów komunalnych od właścicieli 

nieruchomości i ich zagospodarowania. 
36 Projekt uchwały w sprawie rozpatrzenia petycji. 
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Stwierdzam, że Uchwała w sprawie rozpatrzenia petycji została przyjęta przy 18 głosach 

„za”, braku głosów „przeciw” i 3 głosach „wstrzymujących się”37. 

Uchwała została oznaczona pod nr L/406/202238. 

W związku z problemami technicznymi radny Henryk Siromski zagłosował „za”, głośno 

wypowiadając swoje stanowisko (głosowanie imienne). 

12. rozpatrzenia skargi – druk nr 1239. 

Przewodnicząca Rady Miejskiej – przechodzimy do projektu uchwały w sprawie rozpatrzenia 

skargi – druk nr 12. 

Uzasadnienie do projektu uchwały przedstawi Danuta Urbaniak przewodnicząca Komisji 

Skarg, Wniosków i Petycji. 

Przewodnicząca Rady Miejskiej – otwieram dyskusję. 

Pani Burmistrz zabrała głos, wyjaśniając, że również merytoryczna Komisja Rady Miejskiej 

dołączyła się do sprawy i wybrała na targowisko. Sami handlujący stwierdzili, że chcą być 

rozliczani od metra i sami mają się zdeklarować. Czekamy na uzgodnienia, dodatkowo 

zaznaczyła, że opłata targowa nie zmieniła się od 2013 roku. 

Przewodnicząca Rady Miejskiej – jeśli nie ma żadnych pytań, to przechodzimy do głosowania. 

Kto z Państwa Radnych jest za przyjęciem projektu uchwały, opisanego na druku nr 12? Proszę 

o podniesienie ręki i zagłosowanie na tablecie. Kto jest przeciw? Kto wstrzymał się od 

głosowania? Dziękuję. 

Stwierdzam, że Uchwała w sprawie rozpatrzenia skargi została przyjęta przy 21 głosach 

„za”, braku głosów „przeciw” i braku głosów „wstrzymujących się”40. 

 
37 Wynik głosowania. 
38 Uchwała Nr L/406/2022 Rady Miejskiej w Strzelcach Opolskich z dnia 30 marca 2022 r. w sprawie rozpatrzenia 

petycji. 
39 Projekt uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi. 
40 Wynik głosowania. 



Protokół z L Sesji Rady Miejskiej w Strzelcach Opolskich z dnia 30 marca 2022 r. 

 

20 
 

Uchwała została oznaczona pod nr L/407/202241. 

13. zmieniający uchwałę nr XLVI/381/2021 Rady Miejskiej w Strzelcach 

Opolskich z dnia 22 grudnia 2021 r. w sprawie uchwały budżetowej 

Gminy Strzelce Opolskie na 2022 r.  – druk nr 1342. 

Przewodnicząca Rady Miejskiej – przechodzimy do projektu uchwały zmieniającego uchwałę 

nr XLVI/381/2021 Rady Miejskiej w Strzelcach Opolskich z dnia 22 grudnia 2021 r. w sprawie 

uchwały budżetowej Gminy Strzelce Opolskie na 2022 r. – druk nr 13 wraz z autopoprawką. 

Projekt uchwały przedstawi Piotr Szuba skarbnik gminy. 

Proszę Agnieszkę Knopik o przedstawienie opinii Komisji Budżetu i Finansów. 

Przewodnicząca Rady Miejskiej – otwieram dyskusję. Jeśli nie ma żadnych pytań, to 

przechodzimy do głosowania.  

Kto z Państwa Radnych jest za przyjęciem projektu uchwały, opisanego na druku nr 13? Proszę 

o podniesienie ręki i zagłosowanie na tablecie. Kto jest przeciw? Kto wstrzymał się od 

głosowania? Dziękuję. 

Stwierdzam, że Uchwała zmieniająca uchwałę nr XLVI/381/2021 Rady Miejskiej 

w Strzelcach Opolskich z dnia 22 grudnia 2021 r. w sprawie uchwały budżetowej Gminy 

Strzelce Opolskie na 2022 r. została przyjęta przy 21 głosach „za”, braku głosów 

„przeciw” i braku głosów „wstrzymujących się”43. 

Uchwała została oznaczona pod nr L/408/202244. 

W związku z problemami technicznymi radna Agnieszka Knopik zagłosowała „za”, głośno 

wypowiadając swoje stanowisko (głosowanie imienne). 

 
41 Uchwała Nr L/407/2022 Rady Miejskiej w Strzelcach Opolskich z dnia 30 marca 2022 r. w sprawie rozpatrzenia 

skargi. 
42 Projekt uchwały zmieniający uchwałę nr XLVI/381/2021 Rady Miejskiej w Strzelcach Opolskich z dnia 

22 grudnia 2021 r. w sprawie uchwały budżetowej Gminy Strzelce Opolskie na 2022 r. 
43 Wynik głosowania. 
44 Uchwała Nr L/408/2022 Rady Miejskiej w Strzelcach Opolskich z dnia 30 marca 2022 r. zmieniająca uchwałę 

nr XLVI/381/2021 Rady Miejskiej w Strzelcach Opolskich z dnia 22 grudnia 2021 r. w sprawie uchwały 

budżetowej Gminy Strzelce Opolskie na 2022 r. 
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14. zmieniającej Wieloletnią Prognozę Finansową Gminy Strzelce 

Opolskie na lata 2022 – 2025 przyjętą Uchwałą Nr XLVI/380/2021 

Rady Miejskiej w Strzelcach Opolskich z dnia 22 grudnia 2021 r. – 

druk nr 1445. 

Przewodnicząca Rady Miejskiej – przechodzimy do projektu uchwały zmieniającej Wieloletnią 

Prognozę Finansową Gminy Strzelce Opolskie na lata 2022 – 2025 przyjętą Uchwałą Nr 

XLVI/380/2021 Rady Miejskiej w Strzelcach Opolskich z dnia 22 grudnia 2021 r. – druk nr 14. 

Projekt uchwały przedstawi Piotr Szuba skarbnik gminy. 

Proszę Agnieszkę Knopik o przedstawienie opinii Komisji Budżetu i Finansów. 

Przewodnicząca Rady Miejskiej – otwieram dyskusję. Jeśli nie ma żadnych pytań, to 

przechodzimy do głosowania.  

Kto z Państwa Radnych jest za przyjęciem projektu uchwały, opisanego na druku nr 14? Proszę 

o podniesienie ręki i zagłosowanie na tablecie. Kto jest przeciw? Kto wstrzymał się od 

głosowania? Dziękuję. 

Stwierdzam, że Uchwała zmieniająca Wieloletnią Prognozę Finansową Gminy Strzelce 

Opolskie na lata 2022 – 2025 przyjętą Uchwałą Nr XLVI/380/2021 Rady Miejskiej 

w Strzelcach Opolskich z dnia 22 grudnia 2021 r została przyjęta przy 21 głosach „za”, 

braku głosów „przeciw” i braku głosów „wstrzymujących się”46. 

Uchwała została oznaczona pod nr L/409/202247. 

Przyjęcie protokołu z XLIX sesji Rady Miejskiej. 

Przewodnicząca Rady Miejskiej – Szanowni Państwo, przechodzimy do punktu przyjęcia 

protokołu z XLIX sesji. Czy są jakieś pytania i uwagi do protokołu? 

 
45 Projekt uchwały zmieniający Wieloletnią Prognozę Finansową Gminy Strzelce Opolskie na lata 2022 – 2025 

przyjętą Uchwałą Nr XLVI/380/2021 Rady Miejskiej w Strzelcach Opolskich z dnia 22 grudnia 2021 r. 
46 Wynik głosowania. 
47 Uchwała Nr L/409/2022 Rady Miejskiej w Strzelcach Opolskich z dnia 30 marca 2022 r. zmieniająca 

Wieloletnią Prognozę Finansową Gminy Strzelce Opolskie na lata 2022 – 2025 przyjętą Uchwałą Nr 

XLVI/380/2021 Rady Miejskiej w Strzelcach Opolskich z dnia 22 grudnia 2021 r. 
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Radny Marek Zarębski poprosił, aby w protokole zostały umieszczone bardziej precyzyjne 

wypowiedzi. Zaznaczył, że treści w archiwizowanym dokumencie są lapidarne. 

Przewodnicząca Rady Miejskiej – Jeśli nie ma więcej uwag, to stwierdzam przyjęcie protokołu 

z XLIX sesji Rady Miejskiej. 

Informacja Burmistrza Strzelec Opolskich nt. działań 

podejmowanych w spółce SWiK 

Przewodnicząca Rady Miejskiej – Szanowni Państwo, przechodzimy do punktu Informacja 

Burmistrza Strzelec Opolskich nt. działań podejmowanych w spółce SWiK. Oddaję głos 

Burmistrzowi. 

Burmistrz Tadeusz Goc przekazał wstępne informacje dot. działań gminy w temacie sportu, 

zmian wprowadzonych w urzędzie oraz zmian dot. połączenia PUKiMu ze SWiKiem. Poprosił 

prezesa Mariana Waloszyńskiego do zabrania głosu. Prezes opisał krótko sytuację w SWiKu. 

Przypomniał, że do spółki dołączyła spora liczba pracowników z PUKiMu wraz z zadaniami. 

Jednak nie wszystkim odpowiadają warunki pracy i dlatego należało się zastanowić jak 

rozwiązać tą sytuację. Zaznaczył, że nie dało się uniknąć zwolnień. Pracownicy, którzy nie 

chcieli pracować zostali zwolnieni, była również sytuacja, w której pracownicy mieli 

możliwość założenia własnej firmy i działać dla SWiKu. Ale oni nie byli zainteresowani taką 

formą współpracy. Marian Waloszyński przytoczył parę przykładów, które obrazują niektóre 

sytuacje występujące w spółce. Została przedłożona propozycja kierownikowi zieleni 

miejskiej, aby założył własną firmę, zatrudnił pracowników i zajmował się zielenią miejską jak 

dotychczas. Cały potrzebny mu do pracy sprzęt otrzymałby ze SWiKu. Jednak ta osoba nie jest 

taką propozycją zainteresowana. Poruszył również temat wywozu odpadów komunalnych, 

przyznał, że nie stają w przetargu jako firma wywożąca, ale są możliwości, aby zostać 

podwykonawcą. Podkreślił, że bardzo ważne jest przywrócenie rentowności spółce. 

Radny Henryk Skowronek zabrał głos, stwierdził, że był sceptyczny do pomysłu połączenia 

SWiK z PUKiM. Obiecywano, że pracownicy będą mieli lepiej, warunki będą lepsze, a o 

zwolnieniu pracowników nie było mowy. Zastanawiał się, czy jeżeli SWiK dąży do 

komercjalizacji zieleni miejskiej, a pracownicy nie wyrażają chęci założenia własnej firmy, 

więc może mogliby funkcjonować jako zakład budżetowy w strukturach gminy. 
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Radny Piotr Pospiszyl zapytał, czy jeżeli pracownicy zieleni miejskiej byliby 

skomercjalizowani, to czy byliby konkurencyjni i czy by się utrzymali na rynku. Marian 

Waloszyński stwierdził, że z pewnością się utrzymają, tylko muszą chcieć. 

Radny Jan Chabraszewski przyznał, że sami radni przyłożyli do takiej sytuacji rękę, bo 

zagłosowali za podjęciem uchwały włączając PUKiM do SWiKu. Pytał o kierunki rozwoju 

spółki, czy ma być ukierunkowana biznesowo, bo jeśli to jest spółka gminna, to nie powinno 

tak być. Do dyskusji włączyła się pani Burmistrz, która podkreśliła, że warto podjąć ryzyko 

i biorąc przykład ze spółdzielni socjalnej, można przyjąć, że to się opłaca. Pracownicy będą 

mieli pracę, a zadania zostaną wykonane. Marian Waloszyński dopowiedział, że SWiK 

dokapitalizował zieleń i chętnie przekaże sprzęt, aby tylko odpowiednie osoby zajęły się 

zielenią miejską, a z pewnością wyjdzie to na korzyść dla wszystkich. 

 

Sprawozdanie z działalności Burmistrza między sesjami 

Przewodnicząca Rady Miejskiej – Proszę burmistrza Pana Tadeusz Goca o przedstawienie 

sprawozdania.48 

Pan Tadeusz Goc przedstawił sprawozdanie z działalności w okresie między sesjami. 

Pytania do Sprawozdania Burmistrza 

Przewodnicząca Rady Miejskiej – Czy Państwo Radni mają pytania do sprawozdania? 

Brak pytań. 

Wnioski, sprawy różne 

Przewodnicząca Rady Miejskiej - przechodzimy do kolejnego punktu posiedzenia – wnioski 

i sprawy różne, wobec tego otwieram dyskusję. 

Radna Irena Kaczmarek zapytała o plac zabaw w parku. Pani Burmistrz poinformowała, że 

został ogłoszony przez GZMK przetarg na nowy plac zabaw, jak zostanie wyłoniony 

wykonawca to jeszcze ok. 9 tygodni od podpisania umowy do jej realizacji. Zadeklarowała, ze 

na dzień dziecka będzie już gotowy. 

Radny Henryk Siromski odniósł się do zarządzenia Burmistrza w sprawie przygotowania do 

przetargu zespołu pałacowo parkowego w Błotnicy Strzeleckiej. Obiekt zostaje przygotowany 

 
48 Sprawozdanie Burmistrza z działalności w okresie między sesjami. 
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do sprzedaży. Rodzina Posadowskich oddała bezpłatnie obiekt gminie, aby się nim opiekowała. 

A teraz ma zostać sprzedany. Tam było wiele działalności, rozumiem, że to kwestia finansów, 

ale można pomyśleć nad konkretnym przeznaczeniem tego obiektu. To będzie wielka szkoda, 

aby się go pozbyć. A jeśli się nie znajdzie kupiec, to co dalej, będzie dalej niszczeć, zostanie 

ruiną? Pani Burmistrz poinformowała, że jeszcze nie było przetargu, na razie jest wykaz. To 

nie rodzina Posadowskich przekazała ten obiekt gminie. Tam był Uniwersytet Ludowy, 

prowadzony przez Skarb Państwa. Skwitowała tą sytuację tak, że szkoda, iż nie ma programu 

Pałac + dla osób prawnych. 

Radna Danuta Foryt zapytała o uroczystą inaugurację nadania imienia Kresowian rondu 

w Strzelcach Op. Kolejną sprawą poruszoną przez radną jest brak patroli policyjnych pieszych 

na pl. Żeromskiego. Mieszkańcy tych okolic skarżą się, że ludzie tam śpią, piją alkohol 

i załatwiają swoje potrzeby, są zniszczenia nie tylko na Pl. Żeromskiego ale również w parku. 

A policja póki nie ma zagrożenia to nie może interweniować. Pani Burmistrz poinformowała, 

że temat zostanie przekazany Policji. W sprawie ronda informacje dotyczące otwarcia zaraz po 

ustaleniu zostaną przekazane radnym. 

Radny Piotr Pospiszyl zapytał o uchodźców, jakie mają możliwości pracowania w naszej 

gminie, czy te panie mogłyby sprzedawać swoje wyroby ukraińskie (np. pierogi, sery, śmietany 

itp.) w Strzelcach Op. Kolejno zapytał, czy na Pl. Żeromskiego zostanie wydzielone miejsce 

dla osób sprzedających truskawki. Poruszył jeszcze temat wysypiska śmieci przy inwestycji 

przy ul. Bocznicowej, czy gmina może o to zadbać, aby teren ten oczyścić. Dodatkowo 

przypomniał, że bardzo zanieczyszczone są rowy na terenie gminy. Pani Burmistrz 

poinformowała, że najpierw zostaną wyczyszczone studzienki, a później rowy. W sprawie 

truskawek, to uchwała będzie w terminie późniejszym, ale są miejsca na bezpośrednią sprzedaż 

truskawek przez producentów. Lasek brzozowy przy ul. Bocznicowej prawdopodobnie nie 

należy do nas, nasz teren został już oczyszczony. Ale sprawdzimy to. Temat dot. sprzedaży 

wyrobów ukraińskich produkowanych przez panie z Ukrainy musimy przeanalizować jakie 

mamy możliwości, tak po prostu nie ma możliwości aby gotowały, piekły w domu, gdzie 

mieszkają, a sprzedawały np. na targowisku. Musi być zgoda z sanepidu i zorganizowane 

miejsce pracy. Spółdzielnia socjalna zatrudniła parę pań z Ukrainy, a oferty pracy dla 

uchodźców są zamieszczane na bieżąco w Urzędzie Pracy. Do dyskusji włączyła się radna 

Danuta Foryt, która poinformowała gdzie można szukać ofert pracy. 
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Odpowiedzi na interpelacje i zapytania radnych. 

Przewodnicząca Rady Miejskiej – przechodzimy do kolejnego punktu posiedzenia – 

odpowiedzi na interpelacje i zapytania radnych. W czasie od ostatniej sesji nie było żadnych 

interpelacji i zapytań. 

Interpelacje i zapytania radnych 

Przewodnicząca Rady Miejskiej – przechodzimy do kolejnego punktu posiedzenia – 

interpelacje i zapytania radnych. Czy ktoś z państwa chce złożyć interpelacje lub zapytanie, 

proszę o przygotowanie ich na piśmie i złożenie do końca tygodnia. 

Została złożona interpelacja radnego Bernarda Kusidły49. 

Sprawy organizacyjne Rady Miejskiej 

Przewodnicząca Rady Miejskiej – przechodzimy do punktu sprawy organizacyjne Rady 

Miejskiej. Otwieram dyskusję.  

Przypominam o wypełnieniu oświadczeń majątkowych. Bardzo proszę o złożenia ich do 

30 kwietnia br. według stanu na dzień 31 grudnia 2021 r. 

Dodatkowo wróciła do tematu protokołu, zaproponowała, aby protokół nie zmieniał swojej 

formy, bo wtedy musiałby być bardzo obszerny. Radni również opowiedzieli się za obecną 

formą protokołów. Tak więc, forma pozostaje bez zmian. 

Kolejnym tematem to sprawa wypowiedzi radnych podczas sesji Rady Miejskiej, poprosiła aby 

radni sami się zdyscyplinowali wypowiadając się, bo niektóre wypowiedzi są bardzo obszerne 

i nic nie wnoszące. Jeśli radni wyrażą chęć to będzie ustalona odpowiednia długość czasu 

wypowiedzi i będzie to przestrzegane. 

Radny Skowronek poprosił przewodniczącego Komisji Spraw Społecznych i Porządku 

Publicznego aby razem zorganizować posiedzenie komisji i zaprosić osobę ze starostwa 

odpowiedzialną za bezpieczeństwo na drogach powiatowych naszej gminy, aby został 

omówiony stan dróg, możliwa prędkość i tonaż na drogach, a jednym z ważniejszych punktów 

to stan drogi między Kalinowem, a Szymiszowem. 

Ustalenie daty następnej sesji 

Przewodnicząca Rady Miejskiej – Ustalam termin kolejnej, LI Sesji Rady Miejskiej 

w Strzelcach Opolskich na dzień 27 kwietnia 2022 roku o godz. 14.00. 

 
49 Interpelacja radnego Bernarda Kusidły. 



Protokół z L Sesji Rady Miejskiej w Strzelcach Opolskich z dnia 30 marca 2022 r. 

 

26 
 

Zamknięcie obrad L sesji Rady Miejskiej 

Przewodnicząca Rady Miejskiej – Zamykam obrady L Sesji Rady Miejskiej w Strzelcach 

Opolskich. 

Zamknięcia obrad L sesji dokonała Przewodnicząca Rady Miejskiej – Pani Gabriela Puzik 

 

Przewodniczyła: Gabriela Puzik 

 

Protokół sporządziła: Bernadetta Tacica 

Sprawdziła: Magdalena Żelazna 


